
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 8-2017
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2017-08-14 § 114 – 129

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 19.00
Plats Romevi
Närvarande: Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, David Arfvidsson

Liisa Sjöberg, Robert Rehammar

Ansvarig
§ 114 Öppnande Thomas T hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat.
§ 115 Dagordning Dagordning godkändes.

§ 116 Föregående Protokoll Föregående protokoll godkändes

§ 117 Kanslirapport - Fungerar bra med bemanningen på kansliet. 
Maria fortsätter bemanna 1 dag/vecka torsdagar 
18-19

- Ansvarig och närvarande för att hyra Romevi 
måste vara minst 25 år.

- Kulturskolan ska ha lajv på Romevi 1-2 
november

- Hembygdsföreningen ska hyra lokalen, Janne har 
kontroll på detta.

Maria

§ 118 Ekonomi - Ca 36 000 på kontot, inga problem med cashflow

- Maria ska lämna gamla mynt till banken i veckan.

- Vi får in pengar från Dunross, gräsklippning, 
medlemsavgifter innebandy/gymnastik samt 
LOK-stöd snart.

Maria

§ 119 Sponsring - Prata med Susanne om sponsring från nya affären
i Diseröd.

Thomas

§ 120 Rapporter från 
arrangemangen

- Liisa går igenom ansvar inför idrottens dag.
- Maria ordnar tält.
- Thomas delar ut ett förslag på rutiner till höstens 

arbetsdag som är 16/9. Styrelsen läser igenom 
och tar upp på nästa möte.

Maria
Thomas

§ 121 Fotboll - Diskussion kring tränarstaben för herrarna.
- Damlaget har tappat 2 spelare.
- Liisa efterlyser matchtröjor.



§ 122 Innebandy - Ett nyförvärv till laget
- Tränar och spelar i Sparråshallen
- Tränar fredagar – om det finns plats i hallen vill 

fotbollen gärna utnyttja den.
§ 123 Gymnastik - Ledarträffen flyttas till Knarta.

- Fortfarande svårt med ledare till-13 och 14-
grupperna.

-
§ 124 Boulen - Styrelsen planerar träffa Boule-spelarna och spela

en match.
§ 125 Förenings-
organisation/Föreningsutveckling

- Inget nytt

§ 126 Övriga frågor - Romekampen flyttas till 2018
- Nivån på samarbete med andra föreningar 

diskuterades. Vi beslutade att inte ta emot pengar 
från religiösa eller politiska organisationer. Vi 
diskuterar mer framöver.

- Thomas och Maria återkommer med nummer på 
fordon för försäkring.

- Vi kan kanske skriva ett kontrakt med Janne 
angående hans entreprenadförsäkring. Vi behöver
i så fall reda ut hur detta skulle kunna göras.

- Janne tar tag i ansökningarna för vårens LOK-
stöd

- Robert tittar på nytt möjligt internt 
dokumentsystem.

Maria
Thomas
Janne
Robert

§ 127 Planering - Höstens arbetsdag lördag 16/9

- Höstmöte torsdag 16/11 19:00

§ 128 Nästa möte Huvudstyrelsemöten måndagar kl 19:00
Styrelsemöte den 4/9 2017
Fika: David

§ 129 Avslutning

…………………………….. ………………………..
 
Thomas Thunberg Robert Rehammar
Ordförande Tf. sekreterare
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